

RALAT KENYATAAN TAWARAN

MAJLIS PERBANDARAN KANGAR, PERLIS

TARIKH : 21 FEBRUARI 2023 (SELASA)

MERUJUK KEPADA KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA YANG DIKELUARKAN OLEH MAJLIS PERBANDARAN KANGAR, PERLIS PADA 15 FEBRUARI 2023 (RABU), TERDAPAT PINDAAN BAGI BUTIRAN TAWARAN SEPERTI BERIKUT :-

BUTIRAN TAWARAN (LAMA)	BUTIRAN TAWARAN (TERKINI)
<p>MPK.Ps. SULIT 310 SEBUT HARGA BAGI KERJA-KERJA PERKHIDMATAN PENYELENGGARAAN BERKALA DAN PEMBAIKAN BERMASA (BILA PERLU) KEPADA KERJA JALAN DAN PERABUT JALAN DALAM KAWASAN SELIAAN MAJLIS PERBANDARAN KANGAR UNTUK TAHUN 2023 (ZON 1 - PADANG BESAR)</p>	<p>MPK.Ps. SULIT 310 SEBUT HARGA BAGI KERJA-KERJA PERKHIDMATAN PENYELENGGARAAN BERKALA DAN PEMBAIKAN BERMASA (BILA PERLU) KEPADA KERJA JALAN DAN PERABUT JALAN DALAM KAWASAN SELIAAN MAJLIS PERBANDARAN KANGAR UNTUK TAHUN 2023 / 2024 (ZON 1 - PADANG BESAR)</p>
<p>MPK.Ps. SULIT 311 SEBUT HARGA BAGI KERJA-KERJA PERKHIDMATAN PENYELENGGARAAN BERKALA DAN PEMBAIKAN BERMASA (BILA PERLU) KEPADA KERJA JALAN DAN PERABUT JALAN DALAM KAWASAN SELIAAN MAJLIS PERBANDARAN KANGAR UNTUK TAHUN 2023 (ZON 2 - KANGAR)</p>	<p>MPK.Ps. SULIT 311 SEBUT HARGA BAGI KERJA-KERJA PERKHIDMATAN PENYELENGGARAAN BERKALA DAN PEMBAIKAN BERMASA (BILA PERLU) KEPADA KERJA JALAN DAN PERABUT JALAN DALAM KAWASAN SELIAAN MAJLIS PERBANDARAN KANGAR UNTUK TAHUN 2023 / 2024 (ZON 2 - KANGAR)</p>
<p>MPK.Ps. SULIT 312 SEBUT HARGA BAGI KERJA-KERJA PERKHIDMATAN PENYELENGGARAAN BERKALA DAN PEMBAIKAN BERMASA (BILA PERLU) KEPADA KERJA JALAN DAN PERABUT JALAN DALAM KAWASAN SELIAAN MAJLIS PERBANDARAN KANGAR UNTUK TAHUN 2023 (ZON 3 - ARAU)</p>	<p>MPK.Ps. SULIT 312 SEBUT HARGA BAGI KERJA-KERJA PERKHIDMATAN PENYELENGGARAAN BERKALA DAN PEMBAIKAN BERMASA (BILA PERLU) KEPADA KERJA JALAN DAN PERABUT JALAN DALAM KAWASAN SELIAAN MAJLIS PERBANDARAN KANGAR UNTUK TAHUN 2023 / 2024 (ZON 3 - ARAU)</p>
<p>MPK.Ps. SULIT 313 SEBUT HARGA BAGI KERJA-KERJA PERKHIDMATAN PENYELENGGARAAN BERKALA DAN PEMBAIKAN BERMASA (BILA PERLU) KEPADA KERJA PENYELENGGARAAN LONGKANG, PENUTUP LONGKANG, SUMP DAN MANHOLE DALAM KAWASAN SELIAAN MAJLIS PERBANDARAN KANGAR UNTUK TAHUN 2023 (ZON 1 - PADANG BESAR)</p>	<p>MPK.Ps. SULIT 313 SEBUT HARGA BAGI KERJA-KERJA PERKHIDMATAN PENYELENGGARAAN BERKALA DAN PEMBAIKAN BERMASA (BILA PERLU) KEPADA KERJA PENYELENGGARAAN LONGKANG, PENUTUP LONGKANG, SUMP DAN MANHOLE DALAM KAWASAN SELIAAN MAJLIS PERBANDARAN KANGAR UNTUK TAHUN 2023 / 2024 (ZON 1 - PADANG BESAR)</p>
<p>MPK.Ps. SULIT 314 SEBUT HARGA BAGI KERJA-KERJA PERKHIDMATAN PENYELENGGARAAN BERKALA DAN PEMBAIKAN BERMASA (BILA PERLU) KEPADA KERJA PENYELENGGARAAN LONGKANG, PENUTUP LONGKANG, SUMP DAN MANHOLE DALAM KAWASAN SELIAAN MAJLIS PERBANDARAN KANGAR UNTUK TAHUN 2023 (ZON 2 - KANGAR)</p>	<p>MPK.Ps. SULIT 314 SEBUT HARGA BAGI KERJA-KERJA PERKHIDMATAN PENYELENGGARAAN BERKALA DAN PEMBAIKAN BERMASA (BILA PERLU) KEPADA KERJA PENYELENGGARAAN LONGKANG, PENUTUP LONGKANG, SUMP DAN MANHOLE DALAM KAWASAN SELIAAN MAJLIS PERBANDARAN KANGAR UNTUK TAHUN 2023 / 2024 (ZON 2 - KANGAR)</p>

RALAT KENYATAAN TAWARAN

MAJLIS PERBANDARAN KANGAR, PERLIS

TARIKH : 21 FEBRUARI 2023 (SELASA)

BUTIRAN TAWARAN (LAMA)	BUTIRAN TAWARAN (TERKINI)
<p>MPK.Ps. SULIT 315 SEBUT HARGA BAGI KERJA-KERJA PERKHIDMATAN PENYELENGGARAAN BERKALA DAN PEMBAIKAN BERMASA (BILA PERLU) KEPADA KERJA PENYELENGGARAAN LONGKANG, PENUTUP LONGKANG, SUMP DAN MANHOLE DALAM KAWASAN SELIAAN MAJLIS PERBANDARAN KANGAR UNTUK TAHUN 2023 (ZON 3 - KANGAR)</p>	<p>MPK.Ps. SULIT 315 SEBUT HARGA BAGI KERJA-KERJA PERKHIDMATAN PENYELENGGARAAN BERKALA DAN PEMBAIKAN BERMASA (BILA PERLU) KEPADA KERJA PENYELENGGARAAN LONGKANG, PENUTUP LONGKANG, SUMP DAN MANHOLE DALAM KAWASAN SELIAAN MAJLIS PERBANDARAN KANGAR UNTUK TAHUN 2023 / 2024 (ZON 3 - KANGAR)</p>

*** TARIKH PENJUALAN DOKUMEN DAN TARIKH PENGHANTARAN DOKUMEN ADALAH TIDAK BERUBAH SEBAGAIMANA KETETAPAN SEBELUM INI.**

SEGALA KESULITAN AMAT DIKESALI. SEKIAN, DIMAKLUMKAN.

**YANG DIPERTUA,
MAJLIS PERBANDARAN KANGAR, PERLIS**